

Зміст

Contents

ОСНОВНІ ПУБЛІКАЦІЇ

BASIC PUBLICATION

Макарчук Я. В., Демченко В. Ф. Селективное газохроматографическое определение фипронила и его метаболитов в пищевых продуктах и объектах окружающей среды 5

Makarchuk Ya. V., Demchenko V. F. Selective gas-chromatographic determination of fipronil and metabolites in the food and environment objects 5

Катаева С. Е. Определение красителей в “товарных формах” и пищевых продуктах методом хроматографии в тонком слое сорбента 12

Kataieva S. Ye. Determination of dyes in “commodity forms” and articles of food by the method of chromatography in thin layer of sorbent 12

Яшин А. Я., Яшин Я. И. Аналитические возможности амперометрического детектирования в ВЭЖХ 19

Yashin A. Ya., Yashin Ya. I. Analytical possibilities of amperometric detection in HPLS 19

ОСОБИСТОСТІ

PERSONS

Александрова Л. Г. До 100-річчя від дня народження видатного вченого Костянтина Васильовича Чмутова 40

Alexandrova L. G. For the 100-th of anniversary of famous scientist Constantin Vasilievich Chmutov 40

ХРОНІКА

CHRONICLE

Набивач В. М. Всероссийский симпозиум “Современные проблемы хроматографии” 43

Nabivach V. M. All-Russian symposium “Modern problems of chromatography” 43

Вимоги до оформлення рукописів статей 49

Requirements for preparing of manuscripts 49